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Referat Bestyrelsesmøde 8. december 2022 
 

Deltagere: Susanne Olesen (SUO), Hans-Anton Sørensen (HAS), Allan M. Skydt (AMS), Bjørn L Lauritzen 
(BLL), Lars Kesby (LK), Steen Jensen (SJ), Regina Madsen (RG), Morten Mortensen (MM). 
Afbud: 

 
 

Dagsorden: 
 
Beslutningspunkter: 
 
 
Kl. 19:00 til 21:00  

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 

2. Godkendelse af referat fra seneste møde 
Godkendt 
 

3. Evt. opfølgningspunkter fra sidste møde, samt 
gennemgang og opdatering af aktivitetsplan. 
Gennemgået og tilrettet. Vi har via fundraising modtaget 
100.000 kr. fra Norlys som tilskud til etablering af et junior-  
hus ved indspilsområdet. Arbejdet med at finde de sidste 
midler til fuldførelse af projektet fortsætter. 
 

4. Budgetopfølgning ultimo november 2022 
AS fremlagde budgetopfølgningen ultimo november. Vi har i 
året haft flere indtægter, blandt andet flere medlemmer end 
forventet, samt senest indtægt fra Norlys til juniorhus, samt 
indtægt fra momskompensationspuljen. Vi er ligesom alle 
andre golfklubber i DK ramt af store stigninger i udgifterne til 
primært forbrugsafgifter, samt brændsel og drivmidler. Vi 
arbejder på at komme ud af 2022 med et positivt resultat.  
 

5. Godkendelse af budgettet for 2023, herunder fastsættelse 
af kontingent. 
Budgetoplæg for 2023 fremlagt. I forhold til driften bliver det 
med fokus på fastholdelse og tiltrækning af nye medlemmer, 
samt en udfordring i forhold til hvordan priserne vil udvikle sig 
på forbrugsafgifterne, samt brændsel og drivmidler. Endelig 
bliver det en fortsættelse af visionen af banen samt udførelse 
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af etape 2 som bliver den store anlægsinvestering i det 
kommende år. Bestyrelsen budgetteret, blandt andet med 
afsæt i ovennævnte, med et mindre overskud i 2023. 

 
Bestyrelsen besluttede en kontingentforøgelse, samt 
herudover et energitillæg på kr. 200 i år 2023.  
 

 
 

 
6. Godkendelse af Forpagtnings- & Rengøringsaftale KLG & 

HiO 2023-2028. 
HAS, SUO og RM gennemgik forslag til aftale/kontrakter for at 
bestyrelsen kan godkende hvad der skal arbejdes videre med i 
forhandlingerne. Oplægget blev godkendt. 
 
 

7. Rekruttering & Fastholdelse 2022 + 2023 – Plan & 
opfølgning. 
Vi har fokus på rekruttering og fastholdelse af medlemmer, 
som er altafgørende for klubbens eksistensgrundlag. Det  
MM orienterede om status i aktuelle indsatser og nyt på vej, 
bl.a. et rekrutteringsudvalg.  Der kommer nærmere information 
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til KLG-medlemmer, hvor der også oplyses hvordan man kan 
bidrage. 
 

8. GiC august ’22 – Resultat & Actions. 
Tilbagemeldinger med en rigtig flot svarprocent på hele 39 fra 
medlemsundersøgelsen i august, er nu gennemgået og evalu-
eret og en overordnet konklusion er, at KLG ligger rigtig godt 
og over landsplan-benchmark på stort set alle parametre, 
hvilket også er bemærket i DGU som roser klubben. 

 
9. Forberedelse til Generalforsamling 2023 – Onsdag d. 22-

02-2023? 
Vi forventer at afholde Generalforsamling den 22.2.23 i KLG`s 
egne lokaler. Det bliver med tilmelding, for at kunne flytte 
arrangementer til Efterskolen alt efter antal. 

 
10. Forslag fra medlemmerne. 

 

Et medlem henvender sig vedr. mulighed for at købe det 
fældede træ som skoves rundt på banen. 
Bestyrelsen takker for henvendelsen, og det er tidligere 
forsøgt med denne mulighed/service for medlemmerne. 
Håndtering, administration, afregning mv. tillod desværre ikke 
en hensigtsmæssig håndtering, og derfor tilfalder en del af 
træet vore ansatte til eget forbrug, og sideløbende forsøges 
det afsat samlet til en aftager. 
 
Et medlem henvender sig vedr. holdningen til træfældning 
på banen og spørger til en plan, samt eventuel 
offentliggørelse. 
Bestyrelsen takker for henvendelsen, og kan oplyse at der er i 
samarbejde med DGU-banekonsulent og vores banearkitekt 
er udarbejdet en konkret plan for banen, hvori rydning og 
beskæring indgår i vores 5-års Udviklings -/Masterplan. 
Primært på de første 9 huller har beplantningen nået 
størrelser, hvor der er et stort behov for rydning + beskæring 
især omkring greens og teesteder til sikring af gode lys- og 
vækstbetingelser. Dette blandt andet ud fra 
opmærksomhedspunkter som skygge, læ/vind, løvfald, 
problematiske rødder, foranderlige dimensioner, samt ikke 
mindst pleje. Der er ved afholdte medlemsmøder i klubben 
blevet informeret omkring disse tiltag, samt ved opslag og 
flyers/brochurer som kan findes på kontoret. 
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Orienteringspunkter: 

 
1. Orientering fra manager. 

MM orienterede om aktiviteter og daglig drift. 
 

2. Orientering fra baneudvalgsformanden, herunder status 
på projekter. 
BL orienterede om aktiviteter. 
 

3. Eventuelt og næste møde 19. januar 2023. 
HA har udarbejdet forslag til mødedatoer i 2023, som SUO 
indkalder til i kalenderen. Bramming Egnsmuseum har 
henvendt sig ifm. historier omkring sport og idræt i Bramming, 
hvor vi tænker KLG skal deltage. 
 
 

_____________________________________________________________________ 
                          For referatet Susanne Olesen 
 

 
 
 
Hans Anton Sørensen (Formand)  Lars Kesby (Næstformand) 
 
 
 
Allan Skydt (Kasserer)   Bjørn Lauritzen (Baneudvalgsformand) 

 
 
 
Susanne Olesen (Sekretær) 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 


